
JE VOELT JE THUIS IN LEIDERDORP? STEUN ONS EN LAAT JE STEM HOREN OP 21 MAART! SAMEN MAKEN WE ONS DORP NÓG MOOIER. 

THUIS IN 
LEIDERDORP

IEDEREEN DOET MEE - MOOIE GROENE OMGEVING - BETER ONDERHOUD GROEN IN DE WIJK 

WONINGEN VOOR ALLE LEIDERDORPERS - RUIMTE VOOR ONDERNEMERSCHAP - BETER ONDERHOUDEN FIETS- EN WANDELPADEN 

MEER UITLAATPLEKKEN VOOR HONDEN - DUURZAME WONINGEN EN BEDRIJFSPANDEN - BETER OPENBAAR VERVOER

BETERE DOORSTROOM VERKEER - VERTROUWEN IN EN OP ELKAAR - STERKE LEIDERDORPSE IDENTITEIT 

FRANK VAN NOORT 
42 JAAR, MARKETING-MANAGER RABOBANK LEIDEN-KATWIJK

Een plezierige woon- en werkomgeving zijn voor mij het allerbelangrijkst. Samen 
met mijn gezin met drie schoolgaande kinderen maak ik volop gebruik van de 
voorzieningen en ben ik regelmatig langs of op een sportveld te vinden. Hierdoor 
voel ik mij thuis in Leiderdorp; de scholen, verenigingen, de winkelgebieden en 
de groene buitenruimte. Als raadslid zal ik mij inzetten voor een hechte lokale 
gemeenschap waarbinnen bewoners en ondernemers de ruimte krijgen, maar  
waar we ook voor elkaar zorgen als dat nodig is.

TOM MENTINK 
24 JAAR, SPORTJOURNALIST

Als geboren en getogen jonge Leiderdorper voel ik me verbonden en betrokken 
bij de inwoners en ontwikkelingen in ons dorp. Ook ik heb het dorp uit mijn jeugd 
zien veranderen. Vooral het oude gedeelte van Leiderdorp is veel voorzieningen 
kwijtgeraakt, maar met de komst van de supermarkt op het Amaliaplein komt er 
(eindelijk) weer wat terug. Ik vind het belangrijk dat het voorzieningenniveau in het 
‘Oude Dorp’ beter wordt, zodat die wijken ook in de toekomst leefbaar zijn voor oud 
en jong. Als raadslid zal ik me verder inzetten voor beter (groen)onderhoud in heel 
Leiderdorp en behoud van onze mooie polders.

BART HOENEN 
40 JAAR, ONDERNEMER

Weliswaar ben ik een import Leiderdorper (ik woon sinds 10 jaar in het dorp), 
toch voel ik mij een echte Leiderdorper. Naast woonachtig heb ik er ook mijn 
onderneming AREA071. Wij huisvesten en ontwikkelen startende ondernemers 
en freelancers. Vanuit daar ben ik onder meer werkzaam voor Universiteit 
Leiden, LUMC en Hogeschool Leiden. Allemaal op het thema ondernemerschap. 
Ik ben iemand die graag plannen ontwikkelt en vooral realiseert. Daarnaast 
hou ik van sport(en) en voel ik mij zeer betrokken bij onze sportverenigingen. 
Een actief ondernemers- en verenigingsleven zijn onontbeerlijk voor een sterke 
gemeenschap. Ook voor mijn beide kinderen, hun generatiegenoten en de 
generaties daarna wil ik graag bijdragen aan zo’n gemeenschap.

MARTINE BREEDVELD 
35 JAAR, STRATEGISCH & BEDRIJFSECONOMISCH ADVISEUR UWV

Acht jaar geleden zocht ik op een zondagmiddag op websites naar een fijn 
familiehuis in deze regio. Als moeder van drie heel jonge kinderen droomde ik toen 
van een plek waar ze lekker buiten zouden kunnen spelen. Toen ik op een huis zag 
staan in het Oude Dorp zijn we meteen in de auto gestapt om het te gaan bekijken. 
Ik kende Leiderdorp niet goed, maar diezelfde middag was ik verliefd. Binnen 
1,5 dag was de verkoop rond en waren we thuis in Leiderdorp. Als raadslid richt 
ik me op het behoud (en onderhoud) van ons fijne, groene dorp. Op een cultuur 
waarbinnen iedereen wordt aangemoedigd en gefaciliteerd om mee te doen. Jong 
en oud, met of zonder beperking. En waar ruimte is voor ondernemerschap en 
inwoners met gave initiatieven die helpen het dorp nog mooier te maken.

JAN SUIJKERBUIJK 
50 JAAR, DOCENT ECONOMIE EN ONDERNEMER

Ik woon praktisch mijn hele leven in Leiderdorp en heb het zien groeien en 
bloeien. De dorpse sfeer met de stad nabij, dat wil ik behouden. Als bestuurslid 
van de ‘Vrienden van Het Oude Dorp’ organiseer ik, samen met anderen, met veel 
enthousiasme activiteiten om ook op die manier de gemoedelijke sfeer in het dorp 
te bevorderen. Ik houd me als raadslid al enige tijd bezig met wonen en nieuwbouw 
en laat regelmatig van me horen als het gaat om een betere doorstroom van het 
verkeer. Het aanpakken van het A4-knelpunt, sluiten van de bruggen tijdens het 
spitsuur én veilige en goed onderhouden fietspaden dragen hier allemaal aan bij. 
Méér vaart maken met plannen die al te lang (stil)liggen en het verbeteren van het 
groenonderhoud zijn nog twee van mijn speerpunten. Er is nog genoeg te doen!

TINEKE MEINERS-PIETERSE 
67 JAAR, GEPENSIONEERD BELEIDSCOÖRDINATOR MINISTERIE VWS

Vanaf 2006 ben ik gemeenteraadslid voor de VVD met als motivatie het behoud 
van recreatieve en educatieve voorzieningen zoals onze polders, het zwembad en 
de bibliotheek. Ook heeft het beperken van de lokale lasten voor de inwoners mijn 
voortdurende aandacht. Als ik opnieuw in de raad kom, dan wil ik mij vooral richten  
op een goed en bereikbaar voorzieningenniveau voor ouderen.

NIELS VERWERS 
40 JAAR, CONTROLLER UNIVERSITEIT LEIDEN

Als financieel expert vind ik het niet vanzelfsprekend om geld te besteden aan 
zomaar een goed idee. Een overheid schept voorwaarden zodat inwoners zelf 
oplossingen voor hun wensen en doelen kunnen vinden. Ook als liberaal ben ik van 
mening dat de gemeente er is voor zaken die individuen of ondernemingen niet 
kunnen realiseren. Servicegericht, ondersteunend en altijd met een terugkoppeling 
op vragen en klachten. In Leiderdorp voel ik me thuis vanwege de vele goede 
voorzieningen op korte afstand. Het dorpse, vrije en veilige karakter wil ik 
behouden. Ik sta voor een gemeente die financieel gezond is en waar iedereen 
verantwoordelijkheid krijgt én neemt. Kortom: een Thuis in Leiderdorp!

THOMAS OFFERMAN 
26 JAAR, DATA-ANALIST UNIVERSITEIT LEIDEN

Twee jaar geleden ben ik naar de Leidse regio verhuisd en de keuze voor 
Leiderdorp was snel gemaakt. Ik werd vooral aangetrokken door de vriendelijke 
sfeer en het groen. Ik woon hier met veel plezier en ben daarom gemotiveerd om 
een bijdrage te leveren aan het nog mooier maken van ons dorp. Als raadslid zal 
ik me onder meer richten op het verbeteren van de bereikbaarheid en veiligheid 
van het dorp voor zowel ondernemers als inwoners. Er zijn plekken in het dorp die 
kampen met extreme verkeersdrukte. Ik wil aandacht geven aan de omwonenden; 
mensen die zich zorgen maken over onveilige verkeerssituaties, hun gezondheid  
of beschadiging van hun woningen.

WILLEM JOOSTEN 
50 JAAR, ONDERNEMER

Als geboren en getogen Leiderdorper heb ik Leiderdorp met eigen ogen de 
afgelopen 50 jaar zien veranderen. Ik voel me na al die jaren nog steeds thuis in 
‘mijn’ Leiderdorp. Een financieel sterk en sociaal dorp met veel vrijwilligers, mooie 
sportaccommodaties en uitstekende voorzieningen voor jong en oud. Deze zaken 
wil ik ook voor de toekomst zeker stellen. We staan als gemeente voor uitdagingen 
als het gaat om duurzaamheid, woningbouw en bereikbaarheid. Dit vraagt om een 
goede samenwerking met inwoners, bedrijven en de buurgemeenten. Ik sta voor 
een sterk Leiderdorp in de regio waar de inwoners en onze doelen centraal staan. 
Als wethouder hoop ik deze taken en doelen namens u te mogen uitvoeren  
en realiseren.

BRIGITTE VAN ELBURG 
54 JAAR, EIGENAAR SCHRIJFBEDRIJF

Voor mij is het heel simpel: ik heb het naar mijn zin in Leiderdorp en vind het leuk 
én belangrijk om mee te denken en mee te doen met alles wat er in mijn omgeving 
gebeurt. Als raadslid wil ik ervoor zorgen dat inwoners die daaraan behoefte 
hebben, zoals kwetsbare ouderen, de juiste hulp krijgen. En dat zij die hulp ook 
durven te vragen. Of het nu gaat om dagelijkse boodschappen, museumbezoek, het 
oprichten van een boekenclub of professionele zorg. Daarnaast hoop ik regelmatig 
politici uit de buurgemeenten te ontmoeten om samen te werken aan antwoorden 
op complexe vragen zoals goede en betaalbare jeugdzorg en voldoende 
woonruimte voor jongeren.


